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ÅRSBERETNING 2012 
 
Årskontigent 
Årskontigenten for 2012 vart utsendt i høst til 110 stykker. 
Kontigenten var på kr.400,‐ 
Frem til årsskifte hadde 85 stk. betalt kontigenten som gav kr. 34.000. 
På nyåret hadde ytterligere 3 stykker betalt. 
En person gav 2.000 kroner til TV. 
         
Tenning av julegrana 
Lørdag den 1. desember tente vi julegrana på krysset. 
Mari og Viktor forærte  julegrana, som var den finest i manns minne ‐ tusen 
takk. 
Det var mange oppmøtte som sang julesanger med innlevelse og forventninger 
til jula. 
Deretter fortsatte vi på Miljørommet. Der var det servering og utlodning. Det 
vart helt fult med små og store deltakere og stemningen var god. 
På formiddagen den 1. des. loddet vi ut en kolonialkasse.     
   
Utlodning 
Vi har hatt 3 kakelotteri som til sammen tilførte TV  12.229 kroner. 
 
Nye gatelys  
I løpet av 2012 fikk vi montert gatelys langs Slettnesvegen fra skolen og til 
Skoghågen. Gatelys vart det også i nedre delen av Åsabakken. Nyvegen fikk 
gatelys fra der vi sluttet året før og opp til Storfallet. 
 
Entreprenør var Linjemontasje v/Knut Ragnar Dyrhaug. 
Det vi gjorde i 2012 vart kostende kr. 319.612. Vi har da investert totalt kr. 
454.612 på remontering av gatelys. Pr. dato (10.06.2013) har vi kr. 119.612 
som ikke er betalt av total investeringen.  
 Via Lysfondet som kommunen disponerer fikk vi iht. kommunestyresak 96/08  
50 % av beløpet refundert. Dvs. at kommunen har betalt kr. 227.306 og vi har 
pr. dato betalt kr. 107.694. Vi har inngått avtale med entreprenøren at vi 
betaler restbeløpet etter hvert som vi har penger, men det må ikke drøye mere 
enn et par år. Vi går derfor inn i en krevende økonomisk periode. 
 
Regnskap 2012 
Regnskapet for 2012 er revidert uten anmerkninger. 
Pr. 01.01.2012 hadde vi kr 82.818,04 på konto 
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Pr. 31.12.2012 hadde vi kr. 104.923,18 på konto. 
Overskudd kr.   22.105,14. 
Vi hadde på dette tidspunktet ikke mottatt regning eller tilskudd på 
remonteringen av gatelysene utført i 2012. 
 
Møte 
Det har vært flere arbeidsmøter mellom medlemmene for å gjennomføre de 
forskjellige tiltakene i året som er gått. 
   
Videre utbygging av gatelys 
Videre utbygging av gatelys er ikke planlagt. 
 
 
 
 
 
Styret:  Styreleder     Øyvind Gjøen     
    Kasserer    Berit Heggem     
    Sekretær    Idar Remmereit 
    Styremedlem  Jan Egil Torvik   
    Styremedlem  Mona Sætre 
 
Varamedlem:      Frank Åseng 
          Gunn Engdal 
          Magnhild Skavnes 


